



## HALLITUKSEN KOKOUS 10/2023 PÖYTÄKIRJA

AIKA: 25.09.2023 klo 18:00  
PAIKKA: Harald Herlinin oppimiskeskus

### 1. KOKOUKSEN AVAUS

Avattiin kokous ajassa 18:09

### 2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN

*Esitys: Kirjataan läsnäolijat sekä valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

Paikalla

Kim Lindfors

Johan Lundgren

Aaro Hanntu

Leo Vasara

Atte Häkkinen

Sara Blomqvist saapui ajassa: 18:12

Aino Huttunen saapui ajassa: 18:12

Poissa: Reetta Timonen

Tarkastajat: Johan Lundgren ja Sara Blomqvist

Ääntenlaskijoina Atte Häkkinen ja Aaro Hanntu

### 3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

*Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi sekä päätösvaltaiseksi.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

### 4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI

*Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

### 5. JÄSENTEN SUORITTAMIEN MAKSUJEN HYVÄKSYMINEN

*Esitys: Korvataan seuraavat kulut järjestön toiminnan puolesta tositteiden pohjalta seuraaville henkilöille:*

- Kim Lindfors: Stadiuunnistuksen eväät, 33,46€
- Atte Häkkinen: Stadiuunnistuksen pysäköinti, 10,50€
- Leo Vasara: Kokouseväät 22,54€

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

### 6. KUULUMISKIERROS

*Esitys: Vaihetaan kuulumisia.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Vaihdettiin kuulumisia.

### 7. KÄYDÄÄN LÄPI PALAUTTEET

*Esitys: Käydään läpi Fundin palauteboksi.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Käytiin läpi palautteet.



## 8. MERCH JÄSENILLE

*Esitys: Atte edistämässä projektia. Mitä tuotteita myisimme? Käydään läpi mahdollisia vaihtoehtoja ja tehdään jäsenistölle polli. Viime kerralla tilauslomake tehtiin Google formsissa. Projektille budjetoitu 500€.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Atte on tehnyt excelin mahdollisista tuotteista. Tutkittiin vaihtoehtoja. Laitetaan exceliin äänet kolmesta lempituotteesta, ja katsotaan mille tulee eniten ääniä (30.9. mennessä). Näiden perusteella jatketaan projektia. (Ei sukkaa).

## 9. EXCURSIOT

*Esitys: Tällä hetkellä tiedossa: Brunswick 12.10, Colliers 25.10 ja Haahtela 9.11. Onko tullut muita? Onko keskustelu HGR:n kanssa edistynyt?*

Päätös: Hyväksyttiin esitys. Johan: HGR ei edennyt. Haahtelan kanssa vahvistettu 9.11. Ropon kanssa. Akselin kanssa keskustelu järjestääkö Fundi MK:n kanssa kolmekovaaexcun?

## 10. PARTNERISOPIMUKSET

*Esitys: Keskustellaan partnerisopimuksista. Paljonko partnerisopimuksia halutaan? Minkä hintainen partnerisopimus tulisi olla ja perustelut tälle? Viime kokouksessa (9/2023) Atte ehdotti, että mahdollisesti nousevaa partnerisopimushintaa voitaisiin hyödyntää 30v vuosijuhlisiin. Olemme myös keskustelleet työpaikkailmoitusten hinnan nostosta. Mikä mahdollinen uusi hinta työpaikkahinnoille olisi ja perustelut tälle? Alustava keskustelu viime kokouksessa (9/2023) oli, että nostaisimme hintaa 150:stä eurosta 250 tai 300 euroon, jotta partnerisopimuksen ja työpaikkailmoitusten hintaero ei olisi niin suuri kuin tällä hetkellä.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

Keskusteltiin aiheesta. Tällä hetkellä taloustilanne vaikuttaa alan firmoihin kulukurien muodossa, tästä johtuen ei ehkä tänä vuonna vielä kannattaisi nostaa hintaa. Vuoden päästä on enemmän kandiopiskelijoita KIG ohjelmassa, tällöin olisi hyvä aika nostaa partnerihintaa perustellusti. Työpaikkailmoitusten hinta nostetaan 300 euroon, alkaen 1.1.2024. Todettiin että 20 partneriyritystä on tällä hetkellä Fundille sopiva määrä partnereita. Johan tutkii kiinnostusta nykyisten partnereiden jatkaa myös ensi vuonna.

## 11. FUNDIN MÜNCHEN REISSU

*Esitys: Lisätiedot tapahtumasta löytyy edellisistä pöytäkirjoista. Reissun osallistujamäärä saatiin täyteen. Haluammeko varmistaa, että kaikki ovat ostaneet lentoliput ja ExpoReal lipun pollin avulla? Ovatko kaikki maksaneet Fundille kuuluvat maksut?*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

Pollataan Munchen ryhmään ovathan kaikki ostaneet tarvittavat lentoliput ja ExpoReal lipun.

## 12. AFTERIT

*Esitys: Seuraavat afterit 28.9 klo 17 Pub Ludvigissa. Onko kaikki kunnossa tämän osalta? Ketkä pääsevät paikalle? Sitä seuraavat afterit tulossa 23.11.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

Aino: Varaukset kunnossa yms.

Alumneilta kuulunut lisää kiinnostusta aftereista.

Paikalla: Johan, Atte, Aino, Sara.



**13. MAIK:IN 55v VUOSIJUHLAT**

*Esitys: Suoritetaan arvonta, ketkä Fundin hallituksesta pääsevät kutsuvieraana vuosijuhliin.*

*Päätös: Hyväksyttiin esitys. MAIK-vuot 20.10.*

*Arvottiin Aaro ja Reetta edustamaan Fundia MAIKin vuosijuhlille.*

*Aaro ja Reetta hoitavat lahjan.*

**14. FUNDI TARRAT JA MERKIT**

*Esitys: Tarvitsemme lisää tarroja ja merkkejä. Vuonna 2015 tilaus tapahtui "Merkillinen.fi" sivuston kautta. Aino sanoi viime kokouksessa (9/2023), että voisi edistää asiaa. Onko tämä edennyt? Voimme käyttää jäsenrekrybudjettiamme näitä kuluja varten ja alustava kappalemäärä oli 500 kpl.*

*Päätös: Hyväksyttiin esitys.*

*Aino: vähän alle 300€, 500kpl Merkilliseltä*

*Kangasmerkit.fi olisi toinen mahdollinen.*

*Tarrat eivät ole vielä edistyneet.*

**15. NETTISIVUT**

*Esitys: Nettisivujen yritysysteistyön osiota voisi päivittää koskemaan nykytilannetta eli jäseniä yli 200 ja emme nykyään hanki sponsoreita erikseen Furaan tai kesäpäiville. Reetta sanoi viime kokouksessa (9/2023) päivittävänsä nettisivuja. Onko tämä tehty? Leon tulisi myös päivittää pöytäkirjat nettisivuille.*

*Päätös: Reetta ei paikalla.*

*Leo: 2/2023 on lisätty sivuille.*

**16. FUNDIN ESITTELY**

*Esitys: Kim kysynyt Fundin esittelystä Real Estate Economics kurssilla. Emme pääse esiintymään luennolle, mutta voimme tehdä dian ja esittelytekstin, jonka kurssin vastuuopettaja jakaa kurssin osallistujille. Kuka suunnittelee dian ja tekstin?*

*Päätös: Hyväksyttiin esitys.*

*Reetta hoitaa dian. Dia englanniksi ja sisältää esim seuraavat speksit: ilmaista maisterifukseille, excuja, firmoja ja tapahtumia, verkostoitumista. Lähetetään heidille säpoon.*

**17. JÄSENET JA ALUMNIT**

*Esitys: Onko jäsenmaksuihin liittyen herännyt kysymyksiä? Voisimme myös aktivoida alumenja esimerkiksi Instagram/Telegram/sähköposti/LinkedIn avulla, jossa mainostetaan liittymistä alumnilistoille, sillä osa alumnilistan sähköposteista ei enää käytössä.*

*Päätös: Hyväksyttiin esitys.*

*Asiasta voitaisiin lähettää muistutus jäsenistölle jotka eivät ole vielä maksaneet. Laitetaan muistutus, jossa ilmoitetaan että nyt on aika maksaa tai muuten jäsen poistetaan jäsenlistoilta.*

*Alumneille voisi tehdä kohdennetun IG/TG/linkkarin/muu viestin, jossa kutsutaan kaikki liittymään Fundin alumnilistalle hlökohtaisella sähköpostiosoitteella. Reetta hoitaa.*



## 18. SEURAAVA KOKOUS

*Esitys: Pollataan kokouksen jälkeen seuraavan kokouksen ajankohta.*

*Päätös: Hyväksyttiin esitys. Kim pollaa vkot 42 ja 43.*

## 19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

- *Stadisuunnistuksen rastina oli pantomiimi, joka toimi hyvin.*
- *Viini ja tapasilta meni hyvin meidän osalta. Ensi vuodelle voisi ehdottaa parannusideoita ainakin tapahtuman tilan suhteen. → vastuu enemmän aa-kerhoille, budjetointi selkeämmäksi kerhojen välillä.*
- *Kim tekee doodle kyselyn päivämääristä hallituksen virkistäytymisestä kokouksen jälkeen → Tänään tai huomenna .*
- *Loppuvuoden tapahtumista on tiedotettu jäsenillemme.*
- *Kimillä oikeudet Fundin Omaveroon ja Atte käynyt katsomassa Fundin posteja tietyn ajan välein. → Atte on käynyt katsomassa.*
- *TTER ja tellta (lisätiedot pöytäkirja 5/2023). Budjetissa tilaa teltan hankkimiselle. Tukea haettu "3 hakukierros". Saamme tiedon mahdollisesta tuesta lokakuun loppuun mennessä.*
- *Aiommeko edistää mentorointia? → Johan kartoittaa kiinnostuneita, tästä 2021 ja 2020 drivessä varmaaankin faktaa.*
- *Onko Fundin Telegram-ryhmän käyttöoikeuksien päivittäminen sekä hallituslaisille nimikkeet, joista jäsenet näkevät ketkä ovat hallituksessa edennyneet? → Kysellään Tialta*
- *Fundin pikkujouluristeily? Haluammeko yrittää järjestää vielä tämän tänä vuonna, vai kuopataanko tapahtuma? → Ei risseä, voitaisiin korvata pysyvästi jollain "Fundin" maisemalla aktiviteetilla. Palataan seuraavassa kokouksessa vielä syksyn tapahtumiin.*
- *RIL-tuen DL on 29.9. → Kim lähettää tukihakemuksen, kysymys Lotalta.*

## 20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Päätettiin kokous ajassa 20:21

Espoossa 25.09.2023

Kim Lindfors  
Puheenjohtaja 2023

Leo Vasara  
Varapuheenjohtaja 2023